
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Marka Martynowskiego, Grzegorza Wojciechowskiego,  

Przemysława Błaszczyka, Macieja Klimę, Krzysztofa Słonia,  

Bolesława Piechę, Mieczysława Gila, Bogdana Pęka,  

Jana Marię Jackowskiego, Henryka Górskiego, Andrzeja Pająka, 

Waldemara Kraskę i Andrzeja Matusiewicza 

na 32. posiedzeniu Senatu 

w dniu 25 kwietnia 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Janusza Piechocińskiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Pragniemy zapytać Pana Premiera, ministra gospodarki o kwestie związane z bezpieczeństwem energe-

tycznym państwa, a w szczególności o takie sprawy. 

Czy rząd posiada plan strategiczny rozwoju produkcji energii elektrycznej w Polsce? Kiedy ten plan został 

przyjęty, w jakiej perspektywie czasowej i jaki jest stan jego realizacji? 

Jaka jest obecnie łączna maksymalna moc polskich elektrowni? O ile ona się zmieniła od 2008 r.? Ile blo-

ków energetycznych i o jakiej mocy zostało w Polsce uruchomionych w latach 2008–2013?  

Z góry dziękujemy za wyjaśnienia w tych kwestiach. 

Z poważaniem 

Marek Martynowski 

Grzegorz Wojciechowski 

Przemysław Błaszczyk 

Maciej Klima 

Krzysztof Słoń 

Bolesław Piecha 

Mieczysław Gil 

Bogdan Pęk 

Jan Maria Jackowski 

Henryk Górski 

Andrzej Pająk 

Waldemar Kraska 

Andrzej Matusiewicz 
 

 

 

 

 

 

 




